

Сопроводительное письмо для получения туристической визы С

Добрый день, меня зовут Киреева Галина, 07-11-1990, № паспорта 76 —. Также пишу это письмо от имени моей несовершеннолетней дочери, Киреевой Евы 07-03-2020 года рождения, номер паспорта 66 № —

В 2022 году у нас был Шенген № — с 01-06-22 по 01-12-22, и № — с 01-06-22 по 01-12-22. Мы въехали на автомобиле в Евросоюз, а именно в Грецию 11-06-2022, несколько дней пробыли там, а затем отправились на пароме из Игуменицы в Итальянский город Бари. В республике Италия мы провели около 40 дней и это было чудесное путешествие с дочкой по югу Италии. Мы заехали в Бриндизи, Таранто, Катанзаро, а затем изведывали всю Сицилию - были в Марсале, Палермо и Катании, пару недель жили в Джеле. Побывали на юге материковой части: Тропеа, Буонвичино и конечно Позитано и Амальфи. Пожили в Неаполе.

Затем проехали через север и вернулись в Россию через Польшу, пересекли границу 27.07.22 так как время отпуска подходило к концу. К сожалению из-за ограниченного количества времени нам удалось тщательно изведать только юг Италии, и мы очень мечтаем изведать Геную и Милан, и если хватит времени Болонью и Венецию.

Поэтому просим вас предоставить нам новую туристическую визу С сроком на 2 месяца для осуществления нашей мечты.

Date _____

Signature _____ / Galina Kireeva

На странице 2 вариант на английском.

Cover letter for obtaining a tourist visa C

Good afternoon, my name is Galina Kireeva, 07-11-1990, passport number 76 0503319. I am also writing this letter on behalf of my minor daughter, Kireeva Eva, born on 07-03-2020, passport number 66 No. 1346681.

In 2022, we had Schengen No. 041723006 from 01-06-22 to 01-12-22, and No. 041723003 from 01-06-22 to 01-12-22. We entered the European Union by car - Greece on 11-06-2022, stayed there for a few days, and then went by ferry from Igoumenitsa to the Italian city Bari. We spent about 40 days in the Republic of Italy and it was a wonderful trip with my daughter in the south of Italy. We stopped in Brindisi, Taranto, Catanzaro, and then explored the whole of Sicily - we were in Marsala, Palermo and Catania, lived in Gela for a couple of weeks. We visited the south of the mainland - Tropea, Buonvicino and of course Positano and Amalfi. We lived in Naples.

Then we drove through the north and returned to Russia via Poland, crossed the border on 27.07.22 as the vacation time was coming to an end. Unfortunately, due to the limited amount of time, we explore only the south of Italy, and we really dream of exploring Genoa and Milan, and if there will be enough time, Bologna and Venice.

Therefore, we ask you to provide us a new tourist visa for a period of 2 months to fulfill our dream.

Date _____

Signature _____ / Galina Kireeva